
Elevrådsmøte 13.10.2022 

Tilstede: Cornelia, Henrik, Leon, Torbjørn, Jon-Halvard, Alva og Ludvig 

(vara)  

Borte: Marielle 

1. Leder: Torbjørn 

Nestleder: Leon 

2. Buss, er et problem. Bussene kjører rett forbi når elevene står 

og venter. Bussene kommer for sent/ for tidlig. Elevene er ikke 

trygge lenger, bussjåførene vet ikke hvor de skal kjøre eller 

stoppe. Busskortene virker ikke. De stopper ikke selv om dere 

«plinger».  

3. Elevene ønsker å dele klassevis i flere fag. I norsk, liker å arbeide 

med de som går i klassen. Matte og norsk, ønskes klassedeling. 

7. klasse bekymret med tanke på ungdomsskolen. Vi har tre 

grupper i norsk, så hvorfor ikke klassevis. Engelsk går fint, fordi 

man kan velge nivå. Viktig å ha også fag sammen i A og B 

klassen- skape godt klassemiljø.  

4. Elevene ønsker flere svømmetimer i uka, dersom det er ledig i 

svømmehallen. Blir også to klasser som har gym sammen, en 

garderobe hver. 

5. Diverse informasjon, plangruppa, SMU. Elevmedvirkning.  


